

TABLE OF CONTENTS

目 录

Effects of Cataract Surgery on Dry Eyes and Its Treatment

(白内障手术对干眼的影响及治疗)

S. H. YANG, Z. G. YAN.....95

Technique of Measuring the Heterophoria by Diffuser Cover Test

(光散射式遮盖隐斜视量测技术)

D. CHEN, F. YEH, L. CHIEN.....101

Clinical Observation on Orthokeratology of Onset Myopia with Different Diopter

(不同屈光度初发性近视患者配戴角膜塑形镜的疗效分析)

S. CUI, M. CAO, R. H. PENG, Q. YU.....113

Current Clinical Research Progress on Ocular Decompression Retinopathy

(眼减压性视网膜病变临床研究进展)

G. Y. LI, Y. D. JIA.....119

A Study on the Measurement of Contrast Sensitivity in Adults with Sinusoidal Grating

(正弦光栅用于成人对比敏感度量测之研究)

D. CHEN, F. YEH, Y. TSENG.....125

Research Progress of Intense Pulsed Light in Treating Dry Eye Disease Caused by Meibomian

Gland Dysfunction

(强脉冲光治疗睑板腺功能障碍型干眼症的研究进展)

M. N. YAN, Z. G. YAN, L. YANG.....143

Effects of the Interventions of Controlling Myopia Onset and Progression on Choroidal Thickness

and Their Mechanisms

(控制近视发生发展的干预措施对脉络膜厚度的影响及机制)

X. J. CUI, L. LI, J. GUO.....149

Study on the Correlation between Visual Function and Retinal Structure in Chronic Central Serous

Chorioretinopathy

(慢性中心性浆液性脉络膜视网膜病变视功能与视网膜结构的相关性研究)

X. Y. ZHANG, X. L. CHEN, L. XU.....157

Clinical Analysis of 60 Cases of Cervical Visual Impairment

(颈性视力障碍 60 例临床分析)

Y. X. SONG, D. A. GAO.....164